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Interpelacja w sprawie poprawy dojazdu dla firm funkcjonujących pod 
adresem Zemborzycka 57. 
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Zemborzycka 57 pragnę zapytać Pana Prezydenta, czy są jakieś działania podjęte, aby poprawić 

obecne bardzo złe warunki dojazdu do firm. 

Miałem okazję przejeżdżać samochodem osobowym do jednej z firm usytuowanych pod 

adresem wymienionym wyżej, tylko z kolejną literą alfabetu dla sprecyzowania adresu i nie dziwię 

się, że przedsiębiorcy nie są zadowoleni z obecnego stanu rzeczy. 

Przecież płacimy wysokie podatki do kasy miasta Lublina, mówią przedsiębiorcy, i mamy 

prawo żądać, aby miasto wykonało to co do niego należy. 

Myślę, że Pan Prezydent podziela moją opinię, że o lubelskich przedsiębiorców należy 

szczególnie zadbać, ponieważ to oni tworzą miejsca pracy i produkują konkretne dobra i wykonują 

usługi. 

Zdaję sobie sprawę, że wiele pozytywnych rzeczy podczas moich dwu kadencji bycia radnym 

się zadziało w mieście, szczególnie w kwestii infrastruktury komunikacyjnej, która jest wyjątkowo 

ważna dla funkcjonowania firm, ale niestety w tym wyszczególnionym przypadku, jak i w wielu 

innych samo bezpośrednie sąsiedztwo firm jest mocno zaniedbane i niedoinwestowane. 

Krótko mówiąc brak dróg dojazdowych i wiele przedsiębiorstw tonie po prostu w błocie. 

W tym konkretnym przypadku teren drogi prawdopodobnie należy do Skarbu Pru1stwa, więc 

nie powinno być problemu z przekazaniem prawa własności. 

Proszę odpowiedź, czy jest szansa, aby to zadanie wpisać do budżetu na przyszły rok i 

zrealizować. 


